
Protokoll digitalt styrelsemöte för Svenska Highland Cattle 
föreningen
15 november 2022 kl.20.15

Närvarande: Karl Jorlén, Eva Karlsson, Kent Svensson, Lena Sixtensson, Caroline Johnsrud

1. Dagordning godkänns med tillägg under övriga frågor

2. Föregående protokoll 2022-06-28 godkänns och läggs till handlingarna

3. Ordförande  har inget nytt att rapportera.

4. Rapport från respektive arbetsgrupp

4.1. Avelsgruppen – inget nytt

4.2. Facebook – Skapa en länk på facebook till Åkes nya text på hemsidan. 

4.3. Hemsidan – Åkes text är upplagd. Nytt slakteri inlagt. 

4.4. Medlemsbladet skall skickas ut i december

 Eva skriver en sammanfattning från Elmia
 Kent skriver en sammanfattning till medlemsbladet om hur man förbereder 

och går till väga inför seminering. Skriver även några rader om tjurlistan.
 Blänkare om kommande årsmöte
 Digitalt medlemsmöte i februari om seminering
 Blänkare om att det skickas ut inbetalningskort för medlemsavgiften i januari
 Besättningsträffar till sommaren?

4.5. Tidningen Nötkött – kortare sammanfattning från Elmia

4.6. Elmia

Lyckade dagar med många besökare. Fredagen var höjdpunkten, fantastiskt rolig. 
Det var många i montern, både barn och vuxna, och det verkade dra till sig rikligt 
med nyfikna och intresserade människor i alla åldrar. Montern var mycket 
uppskattad. Besökarna blev fängslade av bildspelet som rullade samt highlandfällen 
som hängde på väggen. Blev även lyckat med de gemensamma tröjorna som de i 
montern hade på sig. Flera undrade om de gick att köpa. 

Många efterfrågade varför det inte fanns någon levande highland med på mässan.

Det verkar som att synen på highland har svängt. Pratades mest bara positivt om 
rasen.

Föreningen hade med en fin highlandkviga i lotteriet men hon blev inte vald.



Att ta med sig inför nästa Elmia/Utställning: 

 Eva(med familj) gjorde ett fantastiskt jobb inför, under och efter mässan men 
det kostar allt för mycket både kraft och tid. Det måste vara flera ansvariga 
inför nästa tillfälle. Det måste även vara väl tilltaget med folk i montern så att 
man kan avlösa varandra. Det måste vara ordnat i god tid.

 Hyra projektor för bildspel. Det var mycket bra.
 Om vi ska ha med djur på mässan nästa gång ska vi försöka få plats vid någon 

av portarna, Blev väldigt varmt för de djur som var inne i mässhallen.
 Nästa gång ska vi försöka tänka ut något roligt för barnen. Något att göra 

eller något att dela ut.

5. Ekonomi – Inga nya medlemmar, utställningsförsäkringen är betald, väntar på faktura 
från Elmia

6. Övriga frågor

6.1 Mail från Mariebergs gårdsslakteri. De är upplagda på hemsidan under Slakt, men de 
undrar även om det finns möjlighet att annonsera på hemsidan eller i medlemsbladet. 
Frågan tas upp vid styrelsemöte i januari/februari.

6.2 Nordiska mötet – Sveriges tur? Lena pratar med Birgitta för att få lite mer 
information. Tar frågan vidare till styrelsemöte januari/februari. 

7. Nästa möte 6 december 2022 kl.20.15 Endast om medlemsbladet
                                      

  
Vid pennan Caroline Johnsrud


